
AV presidiumweek

VERSLAG

Vergadering van zondag 9 juli 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne J, Benjamin, Dries DP, Karim (tot 17.12 u), Kristien, Lise, Milko, Samuel,
Siebe, Simme, Stephanie, Wieter

Waarnemer: Aram, Arno (vanaf 17.45 u), Fanne, Jari, Lien (tot 17.01 u), Sander, Tine (tot 17.01 u)

Verontschuldigd: Anthe, Arne VDK, Lisa, Raf, Ruben, Yana

De vergadering wordt geopend om 16.34 u.

Goedkeuring agenda

Het puntje Aanpassingen statuten en HR komt bij op de agenda. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

Er zijn een aantal mensen aanwezig die geen lid zijn van de AV. We keuren goed dat ze de vergadering mogen
bijwonen.

Aanstelling nieuw bestuur

De nieuwe Raad van Bestuur is het kernpresidium en bestaat uit: Aderik, Aiko, Anthe, Arne Jansen, Arne Van
Den Kerchove, Benjamin, Dries De Proost, Karim, Kristien, Lisa, Lise, Milko, Raf, Ruben, Samuel, Siebe, Simme,
Stephanie, Wieter en Yana. Het bestuur wordt aangesteld en bekrachtigd. Vanaf nu hebben enkel zij stemrecht
op de PV.

Goedkeuring begroting

Opmerkingen bij de begroting:

� Er is elk jaar een ouwezakkencantus, maar hier hadden we nog geen rekening mee gehouden. We steken hier
net als voor de andere cantussen 150 euro in.

� De bankkosten zijn verdubbeld ten opzichte van de begroting van vorig jaar, maar dit is inbegroot op basis
van de exploitatie.

� Ook de bekers zijn inbegroot op basis van de exploitatie. Hier zouden we ook het budget van de wisselbekers
voor de Winabar uithalen. Er wordt opgemerkt dat we even goed glazen kunnen gebruiken, dus hier moeten
we eens over nadenken.
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� PR heeft gevraagd om de telefoonkosten in te begroten.

� Cudi is veilig inbegroot.

� Voor het kerstfeestje is meer geld inbegroot dan vorig jaar. We hebben dit veilig inbegroot en we hebben
naar de exploitatie van vorig jaar gekeken.

� Er is een beetje geld inbegroot voor de preseskwartiertjes omdat ze verplicht zullen zijn en het leuker is als
er iets te eten en te drinken is.

� Voor de drukkosten van de schachtenmeester hebben we gekeken naar het geld dat eigenlijk besteed had
moeten worden, want er was een fout gebeurd.

� Er is veel geld in de beach sport gestoken, omdat we er een groot evenement van willen maken. Zelfs in de
eindejaarsbbq zit minder geld, maar daar wordt tegen het einde van het jaar toch meer geld ingestoken.

� Het geld voor cultuurreis zal gebruikt worden voor een samenkomst op voorhand en om iedereen een pintje
te trakteren tijdens de reis. De ticketprijs zal dus niet langer gedrukt worden.

� Binnenkort gaan we misschien met te weinig posters zitten, dus we moeten eens overwegen om permanente
bordjes te maken voor de bars. Dit kunnen we wel uit het budget voor Winatuur halen.

� Tegen EJWiekent moeten we bekijken of 2100 euro voor de jenevers niet te optimistisch is.

� Een plooitent is heel duur, dus dit zou veel geld zijn dat niet naar de leden gaat. We schrappen de tent
voorlopig en steken een deel van dit geld in de ouwezakkencantus. We steken 100 euro in de kasten voor de
kelderverhuis en we geven Winatuur 100 euro in plaats van 60 euro. We steken ook nog 10 euro extra in
zowel de kusjesbar als de Wina de poohbar voor inkleding. De rest van het geld (205 euro) steken we nog
in de loopstand.

De begroting wordt goedgekeurd.

Aanpassingen statuten en HR

Statuten:

� De statuten en het HR kunnen worden aangepast door de AV, met goedkeuring van tweederderde meerder-
heid, en een quorum van tweederde van het aantal stemgerechtigden. In principe zou je dus met 44 procent
van de stemgerechtigden een aanpassing kunnen maken. Dit staat inderdaad op de officiële pagina met
zaken waar vzw’s aan moeten voldoen, maar wanneer de beslissing betrekking heeft tot het doel van de vzw
of het ontbinden ervan, is er een 4/5 meerderheid nodig. Dit wordt toegevoegd aan de statuten.

� In artikel 30 staat dat het verplicht is om een vice-preses te hebben. In het volgende puntje staat echter
dat het is toegestaan om meerdere presessen te hebben en geen vice-preses. We schrappen dat er geen
vice-preses moet zijn. Er mogen wel nog steeds meerdere presessen zijn.

De aanpassingen aan de statuten worden goedgekeurd.

HR:

� Overal waar de POC’s vermeld worden, worden ook de OC’s toegevoegd. Er komt normaal gezien een OC
voor sterrenkunde, medische stralingsfysica en space studies.

� In artikel 63 wordt toegevoegd dat een verkiesbare ploeg twee cudishifters moet bevatten.

� We voegen toe dat niet-verkiesbare ploegen een preses moeten aanduiden, want de kandidatuurstelling moet
volgens artikel 66 ingediend worden door de kandidaat-preses. Ook voor sancties is dit handig.
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� Artikel 77 gaat over drie verschillende zaken (respect en wangedrag, neutraliteit, gebruik van de faciliteiten
van Wina), dus we gaan dit opsplitsen in drie verschillende artikels. Ook wordt kelder vervangen door
opslagruimte. Verder voegen we toe dat op het neutraal terrein wel ploegtextiel gedragen mag worden. In
principe zou je dan bijvoorbeeld nog altijd geen posters mogen vervoeren op de Winagang. Er wordt nog
eens nagedacht over de verwoording.

� We willen eventueel de derde periode reeds om 22u laten beginnen ipv om middernacht, want dat is mak-
kelijker voor het facebookevenement van de bar. Nu moesten er verschillende facebookevenementen zijn en
dat is geen duidelijke communicatie naar de leden toe. Het is wel traditie en bovendien is het goed voor de
sfeer dat de campagne om middernacht losbarst als er veel volk is op de bar. Anderzijds moet je ook op de
ploegen vertrouwen dat zij voor sfeer zullen zorgen. We houden een stemming. Er zijn 14 stemgerechtigden.

– Voor wijziging naar 22u: 3

– Tegen wijziging naar 22u: 4

– Onthouding: 7

Er is staking van stemmen. De discussie wordt heropend.
Zelfs als we de wijziging zouden maken, zou er nog altijd een probleem zijn voor de tweede campagnebar.
We stemmen opnieuw met 14 stemgerechtigden.

– Voor wijziging naar 22u: 3

– Tegen wijziging naar 22u: 8

– Onthouding: 3

Er is geen tweederdemeerderheid voor de wijziging, dus we houden het zoals het was.

� We voegen een vierde periode toe, die loopt van de aanvang van het kiesdebat tot woensdag om middernacht.

� Als een ploeg nogmaals opkomt, moet die dan zijn facebookpagina verwijderen? Dan maak je immers
reclame voor de eerste periode. Eigenlijk is het in orde als je gewoon nog niet bekendmaakt dat je opnieuw
deelneemt aan de campagne. Waarschijnlijk gaat dit ook niet echt voorkomen.

� Het zou misschien beter zijn als je pas aan naambekendheid mag doen indien de definitieve kandidatuurstelling
is ingediend. Want nu mag een ploeg reclame maken, zonder dat het zeker is dat ze effectief zal meedoen
aan de campagne. Dan zit de voorzitter van kiescomité wel veel langer met de definitieve kandidatuurstelling.
De werkgroep IKZ denkt hier nog eens over na.

� Er staat ergens ‘de eerste woensdag van de derde periode’, maar de derde periode heeft eigenlijk geen
woensdag, dus dat wordt aangepast naar vierde periode.

� Tijdens de stemming moet kiescomité 8 uur lang aanwezig zijn in het kieslokaal, maar dit is niet nodig.
Hierover moet eens nagedacht worden.

� In artikel 102 wordt niet gespecifieerd over welke woensdag en donderdag het gaat, dus er wordt toegevoegd
dat het over de vierde periode gaat.

� In het artikel over de sancties die kiescomité mag geven, staat niet expliciet dat er ludieke straffen gegeven
mogen worden. Het voorstel is om toe te voegen: ‘Naast de sancties gespecifieerd in art. 88 kan het
kiescomité bij kleine vergrijpen ook beslissen tot ludieke sancties tegen de ploegen. Deze sancties worden
mondeling (in persoon of telefonisch) meegedeeld aan de kandidaat-preses van de ploeg met daarnaast ook
een schriftelijke neerslag en gaan ten vroegste 12 uur na deze verwittiging in. De sancties mogen geen
persoonlijk voordeel opleveren voor de leden van kiescomité en moeten de werking van de ploeg minimaal
hinderen.’

� Er moet eens uitgezocht worden of je in de KV mag zitten als je geen Winarichting studeert maar wel in de
POC van een Winarichting zit.

3



� Er zou een mogelijkheid moeten zijn om kiescomité aan te klagen omtrent sancties. Dit kan niet via de
Kringvergadering, want dat zou te lang duren. Eventueel kan een klacht goedgekeurd worden indien alle
ploegen unaniem akkoord zijn, maar dat werkt niet als er maar één ploeg is. Het zou ideaal zijn als er een
klein comité werd samengesteld. Er kan bijvoorbeeld aan elke ploeg één stem worden toegekend en aan
kiescomité twee stemen. Verder wordt er dan een neutrale persoon verkozen die niet in een ploeg stapt en
ook een stem krijgt. Hiervoor kan een hiërarchie worden opgesteld: de preses indien die niet in een ploeg
stapt, anders de vice-preses, anders... Eventueel kan het ook de voorzitter van het kiescomité van het jaar
ervoor zijn indien die dat wil.

� Momenteel is het mogelijk dat onderwijsvertegenwoordigers jaar na jaar in een raad zitten, maar zich eigenlijk
nooit laten verkiezen door de studenten. Er zou dus een soort regel moeten komen zodat dit niet langer
mogelijk is. Dit kan wel enkele problemen met zich meebrengen. Op die manier kunnen bepaalde posities
in OOR bijvoorbeeld niet opgevuld worden en het is ook mogelijk dat je op voorhand nog niet weet of je in
een raad wilt/kunt gaan (bv. als je eventueel van richting gaat veranderen). De werkgroep IKZ denkt er
eens over na.

Varia

� Siebe: *slaat de snaren van ukulele aan*

� Jari: ‘Doe dat goed he. Ik hoop dat het goed gaat zijn.’

� Fanne: ‘Vanaf reeds enkele dagen zijn wij, Leuven Waals, ouwezak van Wina en we hopen er samen met
jullie een supertof jaar van te maken. (+veel hashtags)’

� Dries DP: ‘Ik heb nog een kaartje van een zekere Anne. Ten tweede: dag Tine. Ten derde: ...,876543210.’

� Arno: ‘Waar is het bier?’

� Aderik: ‘Alle ouwezakken die nog niet hebben betaald moeten bij mij komen.’

� Wieter: ‘Ik heb honger.’

� Aiko: ‘De opmerkingen op het HR komen voort uit probleempjes tijdens de campagne, maar ik wil wel nog
steeds Belmans bedanken voor al het werk en ik hoop dat hij het niet persoonlijk opneemt. Bedankt aan de
ouwezakken die nuttige en minder nuttige input hebben gegeven tijdens de vergadering.’

De vergadering wordt gesloten om 18.05 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op EJWiekent in ’t Witgoor te Wuustwezel.
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